
Agenda: Vergadering Ouderraad 
 
Datum:   Dinsdag 21-3-23 
Tijd:   20.00 uur 

 
  
Locatie:  IKC Marang 
 
Aanwezig:  Marleen (notulist), Jeroen, Theo, Liz, Marjonel, Judith, Louise, Laura 
Afwezig:  Carmen, Maggy, Marloes 
 
Agenda punten: 
 

1. Opening 
Welkom aan Laura 

 
2. Werkgroepen OR:  

 Carnaval evaluatie 
o Goed verlopen, gekke brillendag geslaagd, goede samenwerking met ouderraad. 

Aangepaste route helaas vergeten op Parro te zetten. Er zou meer aandacht geschonken 
mogen worden aan officiële verwelkoming van de Prins.  

o Moet er een wedstrijdelement gehangen worden aan brillen? Het is ook al leuk om te 
presenteren.  

o Uitgaven carnaval binnen budget, top gedaan! 
 

 Valentijn : 
Zo geslaagd dat muziekverenigingen samen de muziekfabriek hebben opgestart en hier een 
enthousiaste groep kinderen hebben mogen verwelkomen 
 

 Pasen:  
31 maart is er een knutselmiddag. OR verzorgt hier een kleine traktatie in vorm van chocoladelolly. 
Deze wordt rondgebracht door de ‘paashaas’ uit groep 7/8 
7 april is de paasochtend. Deze wordt gestart met een meegenomen paasontbijt. Gedurende de 
ochtend zal er een eiertikwedstrijd gehouden worden. Deze zal eerst klassikaal plaatsvinden en 
uiteindelijk is de finale van de laatste 8 eiertikkers gezamenlijk buiten.  
Met de eieren die kapot zijn getikt, wordt er in de klas eiersalade gemaakt.  

 

 Koningsspelen: 
Wordt opgestart. Laura wil graag meedenken hierbij. Omdat er zeker ouderhulp nodig zal zijn, is er 
gevraagd vast een aankondiging te doen via Parro, om zo ook ouders de kans te geven die normaal 
moeten werken.   
 

 Schoolfotograaf; 
 Maandag en dinsdag 12 en 13 juni 
 

3. Lingewaard doet.  
Vanuit het team werd er als initiatief geopperd om het schoolplein op te fleuren, zoals 
stoeptegelspellen, dambordtegels/ gekleurde tegels.  
Verder weinig ideeën  
 

 
4. Financiën: Carmen 

157 van de 189 kids betaald, 83%.  
Met Marjonel de lijst van niet-betaalde doorgesproken.  
Eind maart gaat de laatste herinnering eruit, hopelijk krijgen we nog wat bijdragen binnen. 
 
Er is een akkoord van de IKC raad om  de ouderbijdrage te verhogen naar €32,50.  
 
Binnen het team is gesproken over het schoolreisje en de vraag gesteld of er nog langer 
onderscheid gemaakt moet worden tussen groot en klein schoolreisje. Dit schooljaar zijn de 
schoolreisjes zo enthousiast ontvangen. We denken daarom dat er ook velen leuke andere 
initiatieven zijn.  



 
 
 

Budget 2022-2023  Begroot  

Schoolreisjes  €        2.000,00  

Sinterklaas  €           750,00  

Kerst  €           100,00  

Carnaval  €           250,00  

Pasen  €             75,00  

Sponsorloop  €             25,00  

4-daagse  €             75,00  

Laatste schooldag c.q. Polder  €        1.200,00  

Musical /uitzwaaien gr. 8  €           400,00  

Juffendag  €           150,00  

Lief en Leed  €             75,00  

Overig  €           250,00  

Bankkosten  €           150,00  

Totaal  €        5.500,00  

  

 
 

5. Mededeling schoolzaken: Marjonel/Liz 
nvt 
 

 
6. Actielijst: 

TO DO  WIE 

Fotograaf Maandag en dinsdag 12 en 13 
juni 

Louise 

UBO  Bestuursleden nog even kopie 
ID inleveren bij Carmen 

Marleen, Louise, Jeroen 

Website aanpassen OR  Stefanie en Tamara vervangen 
voor Laura 

Sylvia 

Kascontrole Nicolien en Maarten zijn vanuit 
de IKC raad betrokken bij de 
kascontrole  

Carmen 

Initiatieven voor Lingewaard 
Doet 

Initiatieven bedenken voor april iedereen 

schoolkalender er wordt gewerkt aan een 
nieuwe website 

Marjonel 

Bedankje Stefanie en tamara Geregeld! Jeroen 

EHBO aan de kinderen Een idee om kinderen kennis te 
laten maken met EHBO  

 

 
7. Rondvraag 

 Jeroen: We hebben ons aangemeld voor het rivierjutten om kleine verdiensten voor OR te krijgen. 
Helaas zijn we hierbij uitgeloot.  

 Carmen: Avondvierdaagse  
Is het wel nodig om zoveel energie in de Avondvierdaagse te steken? Het kost veel tijd, maar 
daarnaast ook nog veel geld. Het kost OR geld wat dan voor enkele kinderen  en velen van anderen 
scholen. Er lopen vanuit onze school hooguit 20 kinderen mee. Kunnen  het geld en energie beter 
besteden aan de gehele school.  Willen we dit nog afbouwen en er 1 avond gaan staan?  Binnen de 
aanwezige ouderraadleden is er gestemd en geconcludeerd te stoppen met de Avondvierdaagse. 
Natuurlijk is het altijd mogelijk te flyeren en kinderen te stimuleren.  

 Marleen :Zou het team willen nadenken over de  laatste schooldag: willen we deze gezamenlijk of 
gesplitst in onder en bovenbouw? En willen we er een thema aan plakken?  

 
Volgende vergaderdata: 16 mei, 27 juni.  
 


